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Ekonmin i förening är fortsatt god. 
Från spanielsektionen så rapporterades att Vi har genomfört 3 st vattenträningar och ett 
vattenprov 15/8 samtliga godkända 
Tyvärr har vi fått ställa in segrarklass på kaninprovet pga av viltbrist. 
För höstens träningar och prov pågår planeringen just nu. 
 
Från retrieversektionen så rapporterades att vi har WT 17 juli, vi har b-prov 10-12/9 och  
kurser håller på och startar upp just nu. 
 
Från tollingsektionen så rapporterades Provet 14-15/8 vi hade bara 9 startande på 2 dagar bra 
resultat på dem startande dem flesta gick till pris. 
 
Från viltspår Det har varit rätt lugnt under sommaren, spåren i Ethelhem är omsnitslade och  
vi kommer ha en nybörjarkurs i höst. Carl Ståhlhandske blev 4 på viltspårs SM 
Det är svårt att få tag på domare till proven. 
 
 

Från utställning Har varit lugnt i sommaren, vi planerar för lite verksamhet i höst t ex 
ringträning eller trimmning. Vi har 4 ringsekreterare är klara till nästa år. 
Ida har gått en brushup som ringsekreterare 
 
Mvh/Marie & Magnus 


